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Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

„Miért ennyire átpolitizált a falugazdászok helyzete?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján

kérdést kívánok benyújtani Dr . Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter

úrhoz.

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Választókerületem településein, ahol az emberek mintegy kétharmada él a mezőgazdaságból,

illetve egészíti ki abból jövedelmét, kulcsfontosságú a falugazdászok szerepe . Uniós

tagságunk közeledtével, majd belépésünkkel egyre több lett az olyan adminisztrációs jellegű

tevékenysége a termelőknek, amelyeket korábban nem kellett végezniük, s amelyek elég távol

is állnak a gazdaemberektől . Természetesen meg fogják tanulni, mert e nélkül már nem lehet

eredményesen gazdálkodni, de addig nagyon sok segítséget kaptak és várnak a

falugazdászoktól . Mindezen okok miatt tűnik méltatlannak az a mód, ahogyan átalakították,

megnyirbálták a falugazdász-hálózatot. December 31-én szűnt meg a falugazdász munkaköre,

de a telefonját már napokkal előtte megszűntették . Választókerületemben volt olyan település,

amely értesült róla, hogy ezután egy héten, két napon fogja valaki ellátni a teendőket, de azt

nem közölték velük még pénteken sem, hogy ki fog jönni a következő héten . Pedig az

önkormányzatok biztosították a helyet, ők takaríttattak, fűtötték a helyiséget .



Tisztelt Miniszter Úr!

Miért politikai kérdés a falugazdász-hálózat?

Nem látja-e úgy, hogy a falugazdászok önkormányzathoz kötődő, hatósági jellegű
tevékenységét például az okmányirodákhoz lehetne kapcsolni?

Nem fog-e az átalakítás a munka minőségének rovására menni, vagyis elegendő
segítséget fognak-e kapni a gazdák?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . 01. 31 .
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